



## MeF connects

### Mission

Fostering collaboration between experimental/basic and translational/clinical research by facilitating exchange through **MeF connects**. MeF and Zurich life science is losing on its potential to truly advance biomedical research by bridging the gap between basic and translational science.

### Structure

The **MeF connects** are bottom-up organized and will be centered on a concrete aim/question. Duration is half-day, followed by an Apéro. Participation is open to all MeF members (but not expected). Organizers of **MeF connects** chose the format that best fits their aims/questions (e.g., may include speed-presentations, poster sessions, short talks, chalk talks). Two (or max. 3) groups are main responsible organizers. **MeF connects** organizers aim to connect students/postdocs/clinician scientists and to support/encourage collaboration. Female/male speakers should be equally represented. Guests/participants from other faculties and ETHZ are allowed.

### Budget

MeF supports **MeF connects** with CHF 3'000 per event. Participating groups cover costs beyond that. A maximum of 2-3 **MeF connects** are supported per annum.

### Proposals for MeF connects can be sent any time to Sabine Harlander

([sabine.harlander@uzh.ch](mailto:sabine.harlander@uzh.ch))

Please, send following information:

- Organizing groups MeF (2-3)
- Short outline of the topic (3-5 sentences)
- Outline of the program (incl. potentially participating groups;  
z.B. <https://www.med.uzh.ch/dam/jcr:ba5f46d0-4047-4811-b189-65a08f5f6d0c/MeF%20connects%20program%20Nov%202021.pdf>)



## MeF connects

### Mission

Stärkung der Zusammenarbeit zwischen Grundlagenforschung und klinisch/translationaler Forschung innerhalb der MeF und UZH. MeF und Zurich Life Sciences nutzen ihr kollaboratives Potenzial nicht vollständig aus, um die bestehende Lücke zwischen Grundlagen- und klinischer Forschung zu schliessen.

### Struktur

**MeF connects** sind bottom-up organisiert und sollen sich auf eine konkrete wissenschaftliche Fragestellung fokussieren. **MeF connects** dauern ca. einen halben Tag, gefolgt von einem Apéro. Teilnahme ist offen für alle MeF Fakultätsmitglieder (wird aber nicht erwartet). Die Organisatoren der **MeF connects** wählen das Format (z.B., Kurzpräsentationen, Poster sessions usw.). Zwei bzw. max. drei Gruppen sind verantwortlich für die Organisation. Ziel ist es, Studierende und wissenschaftliche Mitarbeitende zu vernetzen. Weibliche/männliche Speaker sollen gleich repräsentiert sein. Gäste aus anderen Fakultäten und Hochschulen sind erlaubt.

### Budget

Die MeF unterstützt **MeF connects** mit CHF 3'000 pro Event. Maximal 2-3 **MeF connects** werden pro Jahr unterstützt.

### Vorschläge MeF connects können jederzeit an Sabine Harlander geschickt werden

([sabine.harlander@uzh.ch](mailto:sabine.harlander@uzh.ch))

Bitte, senden Sie folgende Information:

- Organisierende Gruppen MeF (2-3)
- Thema mit kurzem Outline, 3-5 Sätze
- Outline des Programs (inkl. der möglicherweise teilnehmenden Gruppen;

z.B. <https://www.med.uzh.ch/dam/jcr:ba5f46d0-4047-4811-b189-65a08f5f6d0c/MeF%20connects%20program%20Nov%202021.pdf>